

Who Can Apply?

All children and youth up to 18 years of age who are in need of financial assistance. Applications will be considered on a first come, first serve basis.

How to Apply - It's as Easy as 1, 2, 3

1. Choose a community-based program of interest.
2. Download and print the P.R.O. Kids Application Form
3. Return the application by mail, fax or in person.

P.R.O. Kids
City of Saint John
P.O. Box 1971
Saint John, NB E2L 4L1
Fax: 658-2902

It is encouraged that you apply three months prior to registration deadlines.

P.R.O. Kids allows children and youth to access one activity each season - Fall, Winter/ Spring & Summer.



Where Do I Find Application Forms?

Applications are available online at www.saintjohn.ca/prokids, at the Leisure Services building at 171 Adelaide St., or at any of the community centres. You may also email your request for an application to prokids@saintjohn.ca

Who Can Be a Reference?

Each application requires a reference. The application form describes a reference as someone who is familiar with the situation of the applicant and can verify that the applicant requires assistance from P.R.O. Kids. The reference should be an adult who knows the child, is not a family member, and who is active in community activities. Examples given are: teacher, coach, clergy, social worker, group leader, or co-worker. If the applicant has difficulty finding a reference, the P.R.O. Kids Manager can offer additional suggestions.



Contact P.R.O. Kids
642-PLAY (7529)
www.saintjohn.ca/prokids
prokids@saintjohn.ca

P.R.O. Kids is a service that matches children and youth up to the age of 18 with organized, registered recreation activities. P.R.O. Kids receives support from organizations, businesses and service providers who donate spaces in their programs, provide financial or "in kind" assistance, and/or donate supplies, equipment and transportation to and from activities or programs.

P.R.O. Kids is a proactive and confidential service offered by the Leisure Services Department of the City of Saint John to all children and youth in Saint John, Quispamsis, Grand Bay-Westfield and Rothesay. All administration costs are covered by these municipalities, allowing 100% of donations received to be directed to the children and youth of the community.

By supporting P.R.O. Kids, you will be:

- Helping children and youth from Greater Saint John to feel a sense of belonging and community
- Building self-esteem in the children and youth of your community
- Removing barriers for participation
- Helping children and youth live healthy, active lives
- Encouraging children and youth to achieve their potential and uncover their unique talents



P.R.O. Kids
POSITIVE RECREATION OPPORTUNITIES
FOR KIDS

Saint John • Quispamsis • Rothesay
Grand Bay-Westfield



Programs & Activities

P.R.O. Kids places children and youth in many art, cultural, recreation and sport activities available in the Greater Saint John area. Some popular activities we have provided funding for in the past include:

- Art Classes
- Ball Hockey
- Baseball
- Basketball
- Boxing
- Cheerleading
- Dance
- Fitness Memberships
- Football
- Golf
- Guides
- Gymnastics
- Hockey
- Horseback Riding
- Lacrosse
- Martial Arts
- Music Lessons (Vocal, Violin, Piano, Guitar, etc.)
- Scouts
- Skating
- Ski Lessons
- Soccer
- Softball
- Summer Camp
- Swimming Lessons
- Theatre Arts

For more information on programs and activities, contact:

P.R.O. Kids Manager,
642-7529 or email
prokids@saintjohn.ca

P.R.O. Jeunesse est un programme sans but lucratif qui fournit le financement

afin de permettre à des jeunes personnes de la région de Saint John qui n'ont pas les moyens de payer l'inscription, l'équipement et le transport, afin de participer à des activités sportives. Les municipalités de The City of Saint John, Grand Bay-Westfield, Rothesay et Quispamsis défraient ensemble les coûts administratifs du programme, de sorte que tous les dons servent à aider les enfants et les jeunes gens de la région du Grand Saint John.

Pour communiquer avec P.R.O. Jeunesse :

www.saintjohn.ca/jeunesse
642-PLAY (7529)

Qui est admissible de participer ?

Tous les enfants et les adolescents jusqu'à l'âge de 18 ans qui ont besoin d'aide financière. Nous examinerons les demandes selon le principe du « premier arrivé, premier servi ».

L'inscription : trois étapes faciles

1. Choisissez un programme communautaire qui vous intéresse
2. Téléchargez et faire imprimer le formulaire d'inscription P.R.O. Jeunesse en format PDF (180 KB)
3. Faites parvenir le formulaire d'inscription rempli par la poste ou en personne à :

City of Saint John
Service des loisirs
P.R.O. Jeunesse
C.P. 1971
Saint John, N.-B. E2L 4L1

La référence

Chaque inscription doit comprendre une référence. Comme il est indiqué sur le formulaire, une personne peut servir de référence si elle connaît la situation du candidat ou de la candidate et peut confirmer que celui ou celle-ci a besoin de l'aide financière de P.R.O. Jeunesse. La personne servant de référence doit être d'âge majoritaire, active au sein de la collectivité et elle doit connaître l'enfant sans être membre de sa famille. Voici quelques exemples : enseignant, entraîneur, membre du clergé, travailleur social, responsable de groupe ou collègue. Si le candidat ou la candidate a de la difficulté à trouver une personne qui servira de référence, le gestionnaire de P.R.O. Jeunesse pourra offrir quelques suggestions.

Veillez communiquer avec nous pour connaître la prochaine date limite d'inscription. Nous traitons les demandes dans l'ordre de leur réception.

P.R.O. Jeunesse permet aux enfants/ adolescents de participer à une seule activité par saison : automne, hiver/printemps et été.



Le formulaire d'inscription

Vous pouvez obtenir un formulaire d'inscription en le téléchargeant à partir du site www.saintjohn.ca/projeunesse, ou à l'édifice du Service des loisirs au 171, rue Adelaide, ou à n'importe quel centre communautaire. Certains organismes partenaires peuvent également vous donner un formulaire d'inscription. Vous pouvez demander un formulaire d'inscription par courriel en vous adressant à prokids@saintjohn.ca.

Grâce à PRO Jeunesse, les enfants et les adolescents peuvent participer à des activités artistiques, culturelles, récréatives et sportives dans la région du Grand Saint John. Voici quelques activités populaires pour lesquelles nous avons offert une aide financière dans le passé :

- Cours d'art
- Hockey-balle
- Baseball
- Basket-ball
- Scouts/Guides
- Boxe
- Claque
- Danse
- Camps de jour
- Abonnement à un centre de conditionnement
- Football
- Golf
- Gymnastique
- Hockey
- Équitation
- Lacrosse
- Arts martiaux
- Leçons de musique (violin, piano, guitare, etc.)
- Patinage
- Cours de ski
- Soccer
- Softball
- Camp d'été
- Cours de natation
- Camp d'art dramatique
- Leçons de chant

Pour de plus amples renseignements sur les programmes et activités, veuillez communiquer avec :

Le directeur de P.R.O. Jeunesse au 642-PLAY (7529) ou par courriel à

prokids@saintjohn.ca

